
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                                      9. aprillil 2014

Koosoleku algus kell 16.30
                  lõpp kell 17.00

Osa võtsid: vt kvoorumi leht. 

Koosolekut  juhatas  revisjonikomisjoni  esimees  Teet  Enok,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1. Komisjoni töö korraldusest

Ettekandja Teet Enok: spordikooli materjalidega tutvumine jäi pooleli. Kuna vallavalitsus kolis uutesse
ruumidesse, pole arhiivis dokumendid veel paigaldatud ja finantsteenistusel pole võimalik küsitud 
dokumente esitada. Seega pole ka revisjonikomisjonil võimalus kokkuvõtet teha ja otsust vastu võtta.
Täpsustan finantsjuhiga, millal on võimalik küsitud dokumentidega tutvuda.

Järgmise teemana on  plaanis üle vaadata vara tasuta kasutamise lepingud ja kõik seonduv ajalehe 
Jõhvi Teataja väljaandmisega (eelarve,  lepingud jm). Komisjoni liikmed esitavad neid huvitavad 
küsimused, teen siis koondi vallavalitsusele.

Mai – juuni tuleb tegeleda majandusaasta aruandega. Homme kohtun vallavalitsuses audiitoriga, 
täpsustan siis ka revisjonikomisjoni rolli majandusaasta aruande juurde arvamuse esitamisel.

Teet Enok
juhataja                                                                                      Maire Lumiste
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